

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK Date: 24-04-2025 01:14:04 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي التاريخ: 24-04-2025 01:14:04
The Extraordinary General Assembly Meeting of SAFWA ISLAMIC BANK was held on 11:00 On 24-04-2025 at ZOOM Meeting. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 85.816%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بنك صفوة الإسلامي بتاريخ 24-04-20 على 11:00 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسائل الاتصال المرئي والمسموع وبنسبة حضور 85.816 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 120000000 to 150000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 120000000 سهم/دينار إلى 150000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
distribution of stock dividends to shareholders	توزيع أسهم مجانية على المساهمين
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مسعود سقف الحيط